
             Protokoll styrelsemötet.KV.Nätet 2016-06-07  
 

 

Närvarande: Camilla Karlsson Tony Jonsson Mikael Sandberg Lennart Thörnberg My Manfred 

Jenny Juhlin Andreas Johansson Christer Carlsson Bernt Karlsson        

 

1. Mötets öppnande                                                                                                     
Ordförande Christer Carlsson öppnade mötet.   

                             

2. Dagordningen                                                                                                            
Dagordningen godkändes                     

 

3. Protokollsjusterare                                                                                           
Camilla Karlsson valdes att justera protokollet                

 

4. Föregående protokoll                                                                              
Föregående protokoll godkändes                            

 

5. Kassarapport                                                                                                      
Camilla Karlsson gick igenom  kassarapporten och kunde konstatera att kassan ser 

bra ut.                                                                                                                         

Fortfarande finns det fastighetsägare som inte betalar 

kvartalsavgiften i rätt tid, utan släpar efter varje kvartal  

samma personer. Tills i dag är det sju stycken vilket betyder 

merarbete för kassören helt i onödan. Styrelsen hoppas att de 

fastighetsägarna  skärper sig.                                   

 
6. Området.                                                                                                                        

De grönytor som finns framför fastigheterna skall vara trimmade.                    

Bortsett från de lupiner som de inte fick ta bort för några fastighetsägare, vilket 

styrelsen beklagar. De kommer att tas bort omgående till en  högre kostnad .                               

Tydligen har vissa fastighetsägare inte fattat, att grönytor är samfällighetens. Och 

det är styrelsen som har till uppgift, att avgöra vad som skall åtgärdas .            

Vidare  skall sly tas bort, framför de parkeringsplatser som ligger mot Norravägen. 

Likaså trimning runt lekplatserna.  Arbetet ska beställas av Riksbyggen vilket är 

gjort.                                                              

 

7. Skrivelser/Rapporter                                                                                             
Christer Carlsson rapporterade om att en skalenligt ritning ang. 

parkeringsplatserna på Abborrgränd, är inlämnad till Kommunen. 
 



   Fem företag har fått en förfrågan om intresse,  att lämna en offert på skötsel av 

området  på Kv.Nätet.   Ingen offert har kommit, så det verkar inte vara intressant att 

räkna på . Styrelsen  avser att frågan får vara öppen, tills nästa styrelsemötet i Augusti. 

Eftersom Bredbandsbolaget verkar  vara intresserade av  returaktivering av kabel Tv 

nätet på området, så finns  det flera frågor att klara ut.                                              

Mikael Sandberg fick i uppdrag att kontakta  bredbandsbolaget, för att få svar på en 

del frågor,  Styrelsen kommer att ge olika förslag på Årsstämman i September  så att 

stämman får besluta vad som ska hända med vårat kabelnät.  

        

 8.Övriga frågor                                                                                                                    
Inga övriga frågor fanns                                       

 

9. Nästa mötet                                                                                                             
Nästa möte  Tisdagen den 2 Augusti kl18,30                                                      

Valberedningen skall bjudas in till mötet   

                            

10. Avslutning.                                                                                                                   

Ordförande avslutade mötet 

 

 

 

 

 

 

 

                              ……………………………………………………                  ………………………………………………………….                                                                                                

               Ordförande. Christer Carlsson                                        Sekreterare. Bernt Karlsson 

 

 

 

 

              ………………………………………………………                                                                                                           

 

                  Justeras. Camilla KarlssonJ 

 

 

 

                            


